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Protokół nr XVI/12  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 25 stycznia 2012 r. 
 

Obecni: 

 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy 

Bogusława Podżorska, 

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radny Powiatowy Jarosław Bodak, 

- dyrektorzy szkół i nauczyciele, 

- przedstawiciele prasy, 

- mieszkańcy Puńcowa, Bażanowic i Goleszowa Równi. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

Ad.1. Otwarcie XVI sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, wójta, zaproszonych gości, sołtysów, pracowników Urzędu 

Gminy, dyrektorów szkół , nauczycieli i mieszkańców Gminy. 
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Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XVI sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Informacje Ośrodka Doradztwa Rolniczego, Śląskiej Izby Rolniczej i Spółki Wodnej. 

7. Reorganizacja szkół w gminie Goleszów. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. zamiaru likwidacji ………………………………… w ……………………………… , 

10.2. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy, 

10.3. zmian budżetu Gminy na 2012 rok, 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie XVI sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć 

wniosek dotyczący zmiany porządku obrad.  

Radny Karol Sojka zawnioskował o odroczenie reorganizacji szkół, a więc wyłączenie 

z porządku obrad punktu 7. 

Kolejno wójt Gminy Krzysztof Glajcar zawnioskował o dodanie do porządku obrad 

projektów uchwał: 

10.1 zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego w Kisielowie Szkoły Podstawowej w 

Goleszowie, 
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10.2. zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego w Goleszowie Równi Szkoły 

Podstawowej w Goleszowie, 

10.3. zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Puńcowie, 

10.4. zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. Pawła Stalmacha w 

Bażanowicach, 

10.5. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy (wyrokiem 

Sądu Administracyjnego z dnia 19 grudnia 2011 r. zmieniła się interpretacja prawna dotycząca 

tego programu – jest to akt prawa miejscowego i musi zostać ogłoszony w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Śląskiego). 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Karola Sojki. Wniosek został 

wyłączony z porządku obrad 8 głosami „za”. 

Po konsultacji z radcą prawnym kolejno pod głosowanie poddany został wniosek wójta 

Gminy. Wniosek został przyjęty 8 głosami „za”, 5 głosów „przeciw” , 2 „wstrzymujące się”. 

Porządek obrad z przyjętymi zmianami przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XVI sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Informacje Ośrodka Doradztwa Rolniczego, Śląskiej Izby Rolniczej i Spółki Wodnej. 

7. Reorganizacja szkół w gminie Goleszów. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1 zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego w Kisielowie Szkoły Podstawowej w 

Goleszowie, 

10.2. zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego w Goleszowie Równi Szkoły 

Podstawowej w Goleszowie, 

10.3. zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Puńcowie, 

10.4. zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. Pawła Stalmacha w 

Bażanowicach,.  

10.5. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy, 

10.6. zmian budżetu Gminy na 2012 rok, 

10.7. wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012- 2015. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 
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13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie XVI sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy. 

Protokół z XV sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz umieszczony 

na stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów. Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego 

protokołu. Protokół nr XV/11 z dnia 29 grudnia 2011 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 

głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak poinformował, że na sesji w powiecie przyjęty został 

budżet na 2012 rok oraz plany pracy. Powiat również boryka się z problemem reorganizacji 

oświaty. Podjęto decyzję, iż likwidacja Liceum Ogólnokształcące w Skoczowie zostanie 

odsunięta w czasie i prawdopodobnie będzie wprowadzony program oszczędnościowy w tej 

szkole. Radny zachęcił radnych do rozważnego głosowania w/s likwidacji szkół. 

 

Ad.6. Informacje Ośrodka Doradztwa Rolniczego, Śląskiej Izby Rolniczej i Spółki 

Wodnej. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że w materiałach radni otrzymali 

pisemne informacje z Ośrodka Doradztwa Rolniczego, Śląskiej Izby Rolniczej i Gminnej 

Spółki Wodnej, stanowią one załączniki nr 4,5 i 6 do nin. protokołu. Przewodniczący Rady 

otworzył dyskusję. 

Radny Kazimierz Wisełka poinformował, że w informacjach ŚIR nie został poruszony 

zasadniczy problem, o którym rozmawiano również na komisjach– a mianowicie problem 

minimalnej ceny skupu żyta. 

Przedstawiciel ŚIR Bogusław Michalik odpowiedział, że temat ten nie znalazł się 

w pisemnej informacji, ale był wielokrotnie poruszany przez Izby Rolnicze. 

 
Ad. 7.Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

18.01 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

20 i 24.01 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

23.01 – Komisja Rewizyjna, 
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24.01 – Komisja Finansów i Inwestycji, 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 18 stycznia br. Komisja 

przeanalizowała następujące zagadnienia: 

 Informacja n/t współpracy Gminy z: Śląską Izbą Rolniczą, Ośrodkiem Doradztwa 

Rolniczego i Gminnej Spółki Wodnej. 

 Stan przygotowań dokumentacji potrzebnej do remontu kapitalnego dróg 

w sołectwach Puńców, Dzięgielów oraz informacja n/t kontynuacji remontów dróg 

w sołectwach Kozakowice i Godziszów. 

Informacje przedstawili przedstawiciel Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego 

w Cieszynie Krystian Kamieniorz oraz Przewodniczący Zarządu Gminnej Spółki Wodnej 

w Goleszowie Czesław Luboń. 

Komisja postawiła następujący wniosek: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o sporządzenie notatki pomiędzy sołtysami 

Puńcowa i Dzięgielowa, kierownikiem Referatu IZP, Wójtem oraz radnymi z sołectw 

Puńców i Dzięgielów w sprawie wyboru dróg do remontu kapitalnego dróg w roku 

2012, oraz szacunkowej wyceny kosztów remontu. 

Kolejny raz padło pytanie: kiedy zostanie rozebrana rudera przy składzie budowlanym na 

ul. Wolności w Goleszowie. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że do końca tygodnia właściciel ma podać 

pisemną informację z terminem usunięcia rudery. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 20 i 24 stycznia br. Komisja zajęła się analizą 

aktualnego opracowania możliwości restrukturyzacji oświaty w Gminie Goleszów. 

Komisja przeanalizowała 4 warianty reformy systemu oświaty: 

 wariant I reformy systemu oświaty – założenie likwidacji SP Bażanowice, SP Puńców, 

Filii SP w Kisielowie i Filii SP w Goleszowie Równi, 

 wariant II reformy systemu oświaty – założenie likwidacji SP Bażanowice, SP 

Puńców, i Filii SP w Goleszowie Równi, 

 wariant III reformy systemu oświaty – założenie likwidacji SP Puńców, Filii SP 

w Kisielowie i Filii SP w Goleszowie Równi, 
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 wariant IV reformy systemu oświaty – założenie likwidacji SP Puńców i Filii SP 

w Równi, 

Po długich i burzliwych dyskusjach Komisja postawiła następujące wnioski: 

1.Komisja wnioskuje, 

 - podjąć zamiar likwidacji z końcem roku szkolnego 2011/12 

           a/ Szkolnego Punktu Filialnego w Goleszowie Równi Szkoły Podstawowej 

w Goleszowie. 

           b/ Szkoły Podstawowej w Puńcowie. 

 - przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej im. Pawła Stalmacha 

w Bażanowicach w filię jednej ze szkół podstawowych, dla której organem prowadzącym jest 

Gmina Goleszów. 

 2. Komisja wnioskuje o przygotowanie projektu programu oszczędności we 

wszystkich placówkach oświatowych (z przedszkolami włącznie) wdrożonego od roku  

szkolnego 2012/13. 

Przedstawione informacje wywołały dyskusję, w której głos zabrali m.in. skarbnik Gminy 

Beata Kubaczka, wójt Gminy Krzysztof Glajcar, adwokat Teresa Sokólska, radny Kazimierz 

Wisełka oraz mieszkańcy Gminy: Pan Madejski i Pan Rozmus. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała 23 stycznia br.  

Na posiedzeniu Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2011 r. 

Przewodnicząca odczytała jego treść.  

Komisja omówiła również wykonanie wniosków postawionych w 2011 roku. 

 

Kolejno przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka 

poinformował, że  Komisja obradowała w dniu 24 stycznia br. 

Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2011 rok oraz zaopiniowała 

pozytywnie następujące projekty uchwał: 

  projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 rok, 

 projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 

2012-2015. 

Komisja rozpatrzyła również pismo Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie w sprawie 

zwiększenia dotacji GOK w Goleszowie na rok 2012, które zostało skierowane do Komisji. 
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Po zapoznaniu się z pismem Komisja nie widząc możliwości zmniejszenia wydatków 

w innych  pozycjach budżetu, postanowiła wstrzymać się od wydania pozytywnej opinii – 

w zakresie zwiększenia środków finansowych na wnioskowane zadanie.  

 
Ad.8. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że w pomiędzy sesjami nie 

wpłynęła żadna interpelacja. Na sesji interpelację złożył radny Bogusław Konecki. Kopia 

interpelacji stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję powróciło 15 

radnych. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 9.1. zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego w Kisielowie Szkoły 

Podstawowej w Goleszowie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że opinia Komisji w sprawie projektu uchwały jest negatywna.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego w Kisielowie Szkoły 

Podstawowej w Goleszowie nie została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 0 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 14 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

 

9.2. zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego w Goleszowie Równi Szkoły 

Podstawowej w Goleszowie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że opinia Komisji w sprawie projektu uchwały jest pozytywna i otworzyła 

dyskusję nad projektem uchwały.  

W dyskusji głos zabrali wójt, radni, dyrektorzy szkół, nauczyciele oraz goście. Tematem 

dyskusji był zamiar likwidacji czterech placówek oświatowych – w Puńcowie, Bażanowicach, 

Goleszowie Równi i Kisielowie.  Po burzliwej dyskusji bogatej w argumenty przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 
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Uchwała nr 1/2012 w sprawie zamiaru likwidacji Szkolnego Punktu Filialnego 

w Goleszowie Równi Szkoły Podstawowej w Goleszowie została podjęta. 

 „Za” przyjęciem uchwały głosowało: 7 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 5 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

9.3. zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Puńcowie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że opinia Komisji w sprawie projektu uchwały jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Puńcowie nie została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 6 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 7 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

 

9.4. zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. Pawła Stalmacha w 

Bażanowicach. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 2/2012 w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej im. Pawła 

Stalmacha w Bażanowicach została podjęta. 

 „Za” przyjęciem uchwały głosowało: 7 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 6 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu.  
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję powróciło 14 

radnych. 

Po przerwie kontynuowano podejmowanie uchwał. 
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Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.5. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że na skutek zmiany interpretacji 

prawa uchwała ta stanowi akt prawa miejscowego i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Śląskiego. Jest to wynik orzeczenia Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach z 19 grudnia 2011 r. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 3/2012 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu.  

 

9.6. zmian budżetu Gminy na 2012 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr 4/2012 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu.  

 

9.7. wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012- 2015. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr 5/2012 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 

2012- 2015 została podjęta. 

„Za” przyjęciem tego zapisu głosowało: 14 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  

 

10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że radny Bogusław Konecki 

otrzyma pisemną odpowiedź na złożoną interpelację w statutowym terminie.  

 

11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

 w naszej Gminie jak co roku zagrała Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy – na 

terenie Gminy zebrana została kwota 7100 zł, Wójt podziękował za zaangażowanie 

w akcję WOŚP. 

 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że terminy posiedzeń komisji Rady 

Gminy są następujące:  

 22 luty – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

 27 luty – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Przewodniczący. 

 28 luty – Komisja Finansów i Inwestycji, 

 29 luty – Sesja. 

 

12. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zawnioskował, aby wystosować pismo do 

właściciela namiotu znajdującego się w Goleszowie obok Gminnego Ośrodka Kultury 

o zlikwidowanie. Przewodniczący poinformował, że na ul. Zielonej w Goleszowie wykonana 

została mijanka, nie jest ona jednak odśnieżana, co bardzo utrudnia ruch na tej drodze. 

Przewodniczący poruszył również po raz kolejny sprawę remontu wjazdu do Spółdzielni 

Kółek Rolniczych w Goleszowie i zaapelował o zajęcie się tą sprawą. 

Radny Mirosław Sobel poinformował, że planował złożyć wniosek o przesunięcie terminu 

likwidacji SP w Puńcowie o jeden rok. Radny podziękował w imieniu nauczycieli i rodziców 

za podjętą decyzję o odroczeniu likwidacji placówki oświatowej w Puńcowie. 

Dyrektor SP w Puńcowie Agata Franek zawnioskowała, aby już teraz zastanowić się nad 

możliwością utworzenia przedszkola w budynku szkoły podstawowej w Puńcowie. 
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13. Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

14. Zakończenie XVI sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1905 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XVI sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora – Poloczek  

 
 
 
 
 


